
 TØNDER FJERNVARMESELSKAB a.m.b.a. 

 

 

Der afholdtes generalforsamling tirsdag den 19. marts 2019 kl. 19.30 på Hotel Tønderhus 

Jomfrustien 1, i Tønder 

 

 

Med følgende dagsorden til den ordinære generalforsamling: 

 

Dagsorden til den ordinære generalforsamling: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne regnskabsår 

3. Den reviderede årsrapport 2018 fremlægges til godkendelse 

4. Budget 2019 opgjort efter varmeforsyningslovens prisbestemmelser for indeværende driftsår 

fremlægges til orientering. 

5. Fremlæggelse af investeringsplan for det kommende år til orientering. 

6. Forslag fra bestyrelsen  

7. Indkomne forslag fra andelshaverne/varmeaftagere 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer i henhold til vedtægternes§ 7, på valg er: 

    a.) Ole S. Andersen 

    b.) Lars Rytter 

 9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

10. Valg af revisor 

11. Eventuelt 

Referent: Lars Rytter 

Der var mødt 42 andelshavere / varmeaftagere frem. 

 

Ad 1. Formanden bød velkommen, og foreslog Bente Koudal Sørensen som dirigent (BKS), BKS er 

valgt som dirigent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen er lovligt indkaldt, stemmetællere er til stede og 

overgiver ordet til Formand Peter Nørkjær (PN) 

 

Ad 2. Formanden aflagde beretning, se bilag 1. 

BKS spørger om der er spørgsmål/bemærkninger til beretning 

Forbruger spørger til hvad det koster at anlæg på Hydrovej har været forsinket. 

PN redegør for den manglende besparelse. 

 

BKS konstaterer at der ikke er yderligere spørgsmål. 

 

 

 



Ad 3. BKS giver ordet til Revisor Thomas Kragh. 

Thomas Kragh (TK) får lov til at gennemgå pkt. 3 og 4 samlet 

TK gennemgår årsrapporten. 

TK spørger om der er spørgsmål til årsrapporten.  

Kunde spørger, hvor man ser vedligeholdelse i budgettet 

TK svarer at vedligeholdelsen er under de variable omkostninger. 

BKS spørger om der ønskes afstemning, ikke tilfældet. 

 

Regnskabet bliver godkendt. 

 

 

Ad 4. TK gennemgår budget 2019. 

Der var ingen spørgsmål til budget. 

 

Ad 5. Fremlæggelse af investeringsplan for 2019 ved formand PN til orientering. 

 

PN svarer på spørgsmål vedrørende ledninger der ligger ind over grunde. 

PN vi bliver bedre og bedre. 

 

PN redegør for investeringer i nettet: 

- Ny ledning ECCO 

- Omlægning ved Ryttervej 

- Brønd på Horupsgade 

I alt ca. 1.5 mill. kr./år 

 

 

Ad 6. Forslag fra bestyrelsen 

 

Der var ingen forslag  

 

 

Ad 7. Indkomne forslag fra andelshavere mv. 

 

Kaj Elkjær Larsen har rettidigt indsendt forslag/opfordring om at investere i el-drevne 

varmepumper. 

- PN redegør for bestyrelsens arbejde med varmepumper, PN oplyser at vi er i 

undersøgelsesfasen. 

- Kaj Elkjær Larsen foreslår at el-varmepumper kan trække energi fra omkringliggende vand 

 

BKS:  Ikke yderligere forslag 



 

Ad 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

På valg er:  Ole S. Andersen (bestyrelse) 

 Lars Rytter (bestyrelse) 

BKS: alle kan skrive et forslag på stemmeseddel nr. 1 

 

Optælling med følgende navne er foreslået: 

  

 Ole S. Andersen 

 Lars Rytter 

Begge er dermed valgt til bestyrelsen. 

 

 

Ad 9. Valg af 2 suppleanter 

 

1. suppleant Jørgen L. Kristensen 

2. suppleant Inger-Lis Andresen 

 

Begge blev genvalgt som suppleanter. 

 

 

Ad 10. Valg af revisor 

 

Revisions firmaet W. Kragh A/S ved Thomas Kragh blev foreslået og genvalgt. 

 

 

Ad 11. Eventuelt 

 

Kunde spørger til regnskabsomlægning og Benchmarking 

PN og Lars Rytter redegør for Benchmarking og hvordan det bruges i bestyrelsen fremadrettet. 

 

Kunde spørger til kortlægning af rør/ledninger 

Johnny Pedersen redegør for ny opmåling bl.a. med GPS og Drone 

 

Johnny Pedersen – svarer på spørgsmål om el-kedel. 

 

 

 

Dirigenten konstaterer at alle punkter er gennemgået og takker for god ro og orden 

 

Peter Nørkjær takkede dirigenten for veludført arbejde og lukkede generalforsamlingen kl. 20.40 

 

Referent: Lars Rytter 

 

Underskrevet af dirigent: Bente Koudal Sørensen. 

  

 

 

  


